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1. Opening	  
Bart	  opent	  de	  vergadering	  met	  een	  welkom	  aan	  allen	  en	  speciaal	  aan	  de	  
nieuwe	  leden	  van	  de	  Adviesraad;	  Henri	  Brendel	  en	  Tino	  Simons.	  

2. Inspraak-‐/vragen	  halfuurtje.	  
Ondanks	  de	  aanmoediging	  op	  de	  website	  en	  in	  de	  krant	  dat	  er	  naast	  de	  
agendapunten	  ook	  over	  andere	  zaken	  kan	  worden	  gesproken,	  blijft	  de	  publieke	  
tribune	  leeg.	  

3. Uit	  praktische	  overweging	  ruilen	  agendapunten	  3	  en	  6	  van	  plaats.	  
Toelichting	  op	  de	  evaluatie	  van	  de	  Proeftuin	  Maassluis/onderdeel	  Jeugd	  door	  Joost	  
Kadijk.	  	  Joost	  is	  projectleider	  en	  laat	  aan	  de	  hand	  van	  sheets	  zien	  hoe	  het	  nieuwe	  
jeugdhulpstelsel	  getest	  wordt	  in	  de	  praktijk.	  Het	  project	  is	  in	  4	  deelprojecten	  
uitgevoerd.	  Uitgebreide	  informatie	  is	  te	  vinden	  op	  www.proeftuinnwn.nl	  ‘	  
Het	  wijkteam	  Jeugd	  speelt,	  in	  een	  goede	  samenstelling,	  een	  belangrijke	  rol.	  

4. Mededelingen.	  Het	  verslag	  van	  de	  trainingsdag	  kwam	  binnen	  op	  een	  moment	  dat	  
het	  DB	  daar	  nog	  niet	  naar	  heeft	  kunnen	  kijken.	  	  Het	  DB	  zal	  een	  aantal	  besluiten	  die	  
voortkomen	  uit	  de	  training	  voorbereiden	  en	  agenderen	  voor	  de	  volgende	  
vergadering.	  Bart	  deelt	  mee	  dat	  twee	  voorgenomen	  besluiten	  al	  zijn	  ingevuld:	  
1.	  Voorlopig	  nemen	  de	  voorzitters	  van	  alle	  werkgroepen	  deel	  aan	  het	  DB-‐	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
overleg.	  Evaluatie	  in	  het	  najaar.	  	  
2.	  Meer	  ruimte	  aan	  sprekers	  op	  de	  publieke	  tribune	  wat	  betreft	  de	  onderwerpen.	  
	  
Er	  is	  vanavond	  een	  bijeenkomst	  in	  het	  stadhuis	  met	  als	  spreker	  Joost	  Kadijk,	  die	  dezelfde	  
presentatie	  zal	  geven	  als	  nu	  bij	  de	  AS.	  
	  
Trudi	  heeft	  met	  positief	  resultaat	  Marielle	  Koemans	  benaderd	  om	  toe	  te	  treden	  tot	  
de	  DP.	  Ze	  heeft	  al	  een	  vergadering	  van	  de	  wg	  Jeugd	  bijgewoond.	  

5. Ingekomen	  en	  uitgegane	  stukken.	  	  
Marga	  gaat	  proberen	  een	  afspraak	  te	  maken	  met	  de	  stichting	  Islamitisch	  Centrum	  
Maassluis.	  Per	  mail	  worden	  een	  paar	  data	  voorgesteld	  (’s	  avonds)	  waarop	  per	  
kerende	  mail	  gereageerd	  moet	  worden.	  
	  



6. Verslag	  van	  de	  vergadering	  van	  15	  april	  2015.	  
Punt	  6.	  Door	  ziekte	  van	  Sandra	  loopt	  het	  Rode	  draden-‐rapport	  naar	  de	  Gemeente	  
vertraging	  op.	  Even	  aanzien.	  

7. Discussie	  over	  ideeën	  om	  vrijwilligerswerk	  te	  bevorderen	  en	  hoe	  het	  gemeentelijk	  
beleid	  daarbij	  behulpzaam	  kan	  zijn.	  
Het	  Vrijwilligerssteunpunt	  organiseert	  veel,	  maar	  de	  resultaten	  blijven	  achter.	  	  
Er	  zijn	  nog	  veel	  openstaande	  vrijwilligersvacatures.	  Gijs	  gaat	  hierover	  in	  gesprek	  met	  
Arina	  van	  der	  Wekke,	  beleidsmedewerker	  vrijwilligerswerk.	  	  
De	  AS	  zal	  t.z.t.	  met	  een	  ongevraagd	  advies	  komen.	  De	  vergadering	  vraagt	  zich	  af	  of	  er	  
een	  verzadigingspunt	  is	  bereikt.	  

8. Bespreking/vaststelling	  “Advies	  inzake	  studietoelage	  jongeren	  met	  een	  handicap”.	  
In	  de	  discussie	  komt	  naar	  voren	  dat	  jongeren	  met	  een	  handicap	  ongelijke	  kansen	  
krijgen.	  Dit	  wordt	  extra	  benadrukt	  in	  een	  advies	  naar	  de	  gemeente	  met	  de	  
aanbeveling	  het	  besluit	  te	  herzien.	  

9. Bespreking/vaststelling	  van	  het”	  Advies	  inzake	  Toezicht	  en	  Handhaving	  WMO	  “.	  
Een	  moeilijk,	  weinig	  concreet	  stuk	  met	  heel	  veel	  vragen.	  Marga	  gaat	  het	  advies	  nog	  
aanscherpen	  en	  kortsluiten	  met	  Sandra.	  Hoewel	  het	  advies	  al	  bij	  de	  gemeente	  ligt,	  
kunnen	  aanvullende	  opmerkingen	  in	  een	  brief	  of	  nota	  nog	  nagestuurd	  worden.	  

10. Wat	  verder	  ter	  tafel	  komt	  en	  rondvraag.	  
De	  gemeente	  houdt	  zich	  niet	  altijd	  aan	  de	  termijn	  van	  8	  weken	  waarin	  een	  reactie	  
gewenst	  is	  op	  een	  advies	  van	  de	  AS,	  hoewel	  dit	  in	  een	  verordening	  van	  de	  AS	  is	  
vastgelegd.	  De	  wethouders	  zullen	  hierop	  worden	  aangesproken.	  
Gijs	  is	  van	  mening	  dat,	  wanneer	  leden	  van	  een	  werkgroep	  zelden	  of	  nooit	  de	  
bijeenkomst	  bezoeken,	  gevraagd	  moet	  worden	  naar	  de	  reden	  daarvan.	  Dat	  is	  een	  
taak	  van	  de	  voorzitter	  van	  de	  werkgroep.	  Wanneer	  dit	  geen	  succes	  heeft	  zal	  de	  
voorzitter	  van	  AS	  nog	  poging	  doen	  de	  mensen	  te	  benaderen.	  

11. Sluiting.	  	  
Om	  even	  na	  zessen	  sluit	  Bart	  de	  vergadering	  met	  een	  bedankje	  naar	  allen	  voor	  hun	  
aanwezigheid,	  inbreng	  en	  goede	  discussie.	  
	  

	  


